
Bemærkninger til DSU´s budgetforslag fremlagt på HB mødet i august 

 

Det bekymrer os, at der lægges op til et forbrug af kassebeholdningen på 152tkr. På HB mødet var 

der forskellige synspunkter på, hvad der var af engangsudgifter / medlemskampagne. På 

vækstkontoen er afsat 100tkr, som vi betragter som en del af de 400tkr vi har afsat til 

medlemshvervning taget af kassebeholdningen. 

De ekstra 50tkr til ungdomselitestøtte anser vi ikke som en engangsbevilling. Afsættes de i 2017 vil 

det være naturligt at fortsætte de følgende år. 

2017 er ikke et OL-år. For åben gruppe er pengene i stedet afsat til EM, men for kvinderne er der i 

forhold til i år sparet 55tkr. 

Vi når derfor frem til, at budgetforslag indeholder et forbrug af kassebeholdning på 152 -100+55 = 

107tkr.Det er en udvikling, der ikke kan fortsætte. 

 Der er flere løsningsmuligheder. Den ideelle vil være en medlemsfremgang, hvis vi optimistisk tror 

på det. Den ubehagelige løsning er besparelser. Den 3. vej er snarlige kontingentstigninger. 

På HB mødet blev det besluttet, at der til novembermødet kunne fremsendes en liste over konti, vi 

ønskede nærmere belyst. Vi har udvalgt nogle konti, hvor der er lagt op til udvidelser. 

 

Tilskud til turneringer i DK        fra 50  til 70 

Holdleder - EM   100  140 

Ungdomselite   100  150 

Eliteaktiviteter   590  601 

Hvis kvinde OL indregnes var det mere reelt 535  601 

Pokalturnering    20     30 

Mødeudgifter   135  161 

 

Modsat er der foreslået for øvrige adm. udgifter  108    84 

Hvad bruges de 22.ooo kr. afsat til ungdoms DM til? 

 

I håb om at få belyst bl.a. disse punkter på mødet. På vegne af 6. og 7. HK 

Mvh  Claus Andersen og Bent Sørensen 

 


